
DOPIS SYNODNÍ RADĚ 
 
Vážená synodní rado, 
dovoluji si obrátit se na vás jménem školské rady Bratrské školy ve 
věci nabídky pronájmu pozemku v Rajské ulici pro stavbu nové školní 
budovy ze strany Městské části Praha 7. 
Školská rada doporučuje synodní radě o tomto návrhu s městskou 
části jednat. Vedou nás k tomu zejména následující důvody: 
Pozemky  jsou v těsném sousedství stávající školy. Bratrská škola 
má v tomto místě již vybudovanou pověst, rodiče potenciálních 
školáků ji znají, jsou zde úzké vazby s blízkým farním sborem na 
Praze 8. To vše by přišlo vniveč, pokud by se škola stěhovala mimo 
území Prahy 7 nebo Prahy 8 (Praha 7 se již vyjádřila, že jiné vhodné 
pozemky k prodeji ani k pronájmu nemá). 
* Bratrská škola v nové budově by mohla dětem nabídnout vše, co 
potřebují. Do nové budovy by se vešla jídelna a tělocvična, právo 
užívání stávající zahrady by zřejmě bylo možné vyjednat s městskou 
částí výměnou za poskytnutí služeb jídelny a tělocvičny budoucí 
školce. 
* Městská část nabízí pozemek k pronájmu za výhodných podmínek. 
Byť se nejedná o prodej, vzhledem k aktuálním změnám v novém 
občanském zákoníku se fakticky bude situace jen velmi málo lišit od 
toho, kdy by pozemek městská část prodala (viz právní názor 
místopředsedy školské rady v příloze). 
Vnímáme samozřejmě i negativa této nabídky. Jako nejsilnější 
vnímáme fakt, že do nové budovy na tomto místě se nevejde druhý 
stupeň, který jsme si v Bratrské škole tak přáli. Nicméně vzhledem k 
výše uvedenému a vzhledem k stále silnějším obavám z blížícího se 
termínu výpovědi ze stávající školní budovy se přikláníme k podpoře 
jednání o tomto návrhu. 
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